

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix Travail Patrie

MINISTRE DES FINANCES

Secrétariat Général

REPUBLIC OF CAMEROON

Peace-Work-Fatherland

MINISTRY OF FINANCE

General Secretariat

N° 000 1 **COMMUNIQUE** **04 JUL 2023**
N° 2023/11 /C/MINFI/SG DU

PORTANT PUBLICATION DES RESULTATS DE L'AVIS D'APPEL D'OFFRES NATIONAL RESTREINT N°00049/AONR/MINFI/CIPM/2022 DU 14 NOVEMBRE 2022 POUR LE RECRUTEMENT D'UN AUDITEUR INDEPENDANT EN VUE DE MENER UN AUDIT COMPTABLE ET FINANCIER DU SUIVI INDEPENDANT DU C2D PAR LA SOCIETE

Le Ministre des Finances communique :

Par Décision N°2023/00067/MINFI/SG du 29 JUN 2023, le Cabinet d'audit ci-après a été déclaré adjudicataire du Marché, objet de l'Appel d'Offres National Restreint ci-dessous détaillé :

ADJUDICATAIRE	DESIGNATION	MONTANT EN FCFA TTC	FINANCEMENT	DELAI DE LIVRAISON
AUDITEC-FOIRIER CONSULTING B.P 12134 Douala	Audit comptable et financier du Suivi Indépendant du C2D par la Société Civile	62 904 375 (Soixante-deux millions neuf cent quatre mille trois cent soixante-quinze)	Convention CCM 3013 01 E du C2D Pilotage	Soixante-treize (73) jours calendaires pour chacune des tranches à auditer

Les candidats n'ayant pas été retenus sont priés de passer retirer leurs soumissions auprès de la Commission Interne de Passation des Marchés du MINFI sis à Mvog Ada en face du collège Montesquieu dans un délai de quinze (15) jours, faute de quoi elles seront détruites.

Le présent communiqué tient lieu de main levée de caution pour les soumissionnaires non retenus. /-

Yaoundé, le 29 JUN 2023

Ampliations :

- MINFI/SG ;
- CMPM/MINFI ;
- DRF/MINFI ;
- STADE - C2D
- ARMP : pour publication ;
- Cameroon Tribune : pour publication ;
- Affichage ;
- Chronos/Archives.

Le Ministre des Finances
Maître d'Ouvrage du C2D Pilotage



Louis Paul MOTAZE

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix Travail Patrie

MINISTRE DES FINANCES

Secrétariat Général

REPUBLIC OF CAMEROON

Peace-Work-Fatherland

MINISTRY OF FINANCE

General Secretariat

NO 000 11 **PRESS RELEASE** **04 JUL 2023**
N° 2023/ /R/MINFI/SG

PUBLISHING THE RESULTS OF THE RESTRICTED NATIONAL INVITATION TO TENDER N°00049/NIT/MINFI/CIPM/2020 OF 14TH NOVEMBER 2022 FOR THE RECRUITMENT OF AN INDEPENDENT AUDITOR TO CONDUCT AN ACCOUNTING AND FINANCIAL AUDIT OF THE INDEPENDENT FOLLOW-UP OF THE C2D BY THE CIVIL SOCIETY

The Minister of Finance communicates:

By Decision N° 2023/ ~~000 000 63~~ /R/MINFI/SG of ~~29 JUN 2023~~, the following Audit firm has been declared the successful tenderer of the contract, subject of the Restricted National Invitation to Tender detailed below :

CONTRACTOR	DESIGNATION	AMOUNT IN FCFA TTC	FINANCING	EXECUTION DEADLINE
AUDITEC-FOIRIER CONSULTING B.P 12134 Douala	Accounting and financial audit of the Independent Follow-up of C2D by the Civil Society	62 904 375 (sixty-two million nine hundred and four thousand three hundred and seventy-five)	Agreement CCM 3013 01 E of C2D Steering	Seventy-three (73) calendar days for each phase to be audited

Candidates who have not been selected are requested to collect their submissions from the Internal Procurement Commission of MINFI located in Mvog Ada in front of the Montesquieu College within fifteen (15) days, otherwise they will be destroyed.

This press release serves as the release of the deposit for unsuccessful bidders. / -

Yaounde, the **29 JUN 2023**

Ampliations :

- MINFI/SG ;
- CIPM/MINFI ;
- DRE/MINFI ;
- STADE-C2D
- ARMP ;
- Cameroon Tribune ;
- Affichage ;
- Chronos/Archives.

The Minister of Finance
Project-Owner of C2D Steering



Louis Paul MOTAZE